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European Community 
 

and 
 

Croatia 

Interim Agreement on trade and trade-related matters between the European Community, 

of the one part, and the Republic of Croatia, of the other part (with annexes, protocols, 

final act, joint declarations and declaration). Luxembourg, 29 October 2001 

Entry into force:  provisionally on 1 January 2002 and definitively on 1 March 2002, in 

accordance with article 53  

Authentic texts:  Croatian, Danish, Dutch, English, Finnish, French, German, Greek, Italian, 

Portuguese, Spanish and Swedish 

Registration with the Secretariat of the United Nations:  Council of the European Union, 

15 January 2013 

Only the authentic Croatian, English and French texts of the Interim Agreement, Protocols, Final Act and declarations 

are published herein. The contents of Annexes I-VI to the Interim Agreement and Annexes to the Protocols 1-6 are 

not published herein, in accordance with article 12(2) of the General Assembly Regulations to give effect to Article 

102 of the Charter of the United Nations, as amended, and the publication practice of the Secretariat.  

 

 

 

Communauté européenne 
 

et 
 

Croatie 

Accord intérimaire sur le commerce et les mesures d'accompagnement entre la Communauté 

européenne, d'une part, et la République de Croatie, d'autre part (avec annexes, proto-

coles, acte final, déclarations communes et déclaration). Luxembourg, 29 octobre 2001 

Entrée en vigueur :  provisoirement le 1er janvier 2002 et définitivement le 1er mars 2002, 

conformément à l'article 53  

Textes authentiques :  croate, danois, néerlandais, anglais, finnois, français, allemand, grec, 

italien, portugais, espagnol et suédois 

Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies :  Conseil de 

l'Union européenne, 15 janvier 2013 

Seuls les textes authentiques croate, anglais et français de l'Accord intérimaire, des protocoles, de l'acte final et des dé-

clarations sont publiés ici. Le contenu des annexes I à VI à l'Accord intérimaire et des annexes aux protocoles 1 à 6 

n'est pas publié ici, conformément au paragraphe 2 de l'article 12 du règlement de l'Assemblée générale destiné à 

mettre en application l'Article 102 de la Charte des Nations Unies, tel qu'amendé, et à la pratique du Secrétariat 

dans le domaine des publications. 
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